

Mega International Commercial Bank Co., Ltd. (Singapore Branch) 兆豐國際商業銀行(新加坡分行)

1) Singapore Personal Data Protection Act 2012
Notification of and Consent to Collection, Use and Disclosure of Personal Data Form 新加坡個人數據保護法 2012
有關收集、使用及披露個人信息之通知及同意表

2) The Republic of China (Taiwan) Personal Data Protection Act Paragraph 1 of Article 8

中華民國個人資料保護法第八條第一項告知義務

3) The Republic of China (Taiwan) Personal Data Protection Act Paragraph 1 of Article 9

中華民國個人資料保護法第九條第一項告知義務

I ("account holder(s) and/or authorised representative(s) of account holder") hereby acknowledge that I have reviewed and understood the terms set out above on Mega International Commercial Bank Co., Ltd. (Singapore Branch)'s (the "Bank") website (https://www.megabank.com.tw/abroad/singapore/zhtw/doc-download) and as may be amended and/or substituted from time to time at the Bank's discretion, and I hereby give my consent to the Bank and its related corporations, to collect, use and disclose my personal data for purposes mentioned on the Bank's website (https://www.megabank.com.tw/abroad/singapore/zh-tw/doc-download).

Where I provide the Bank with the personal data of an individual (other than myself), I represents, undertakes and warrants that I have obtained that individual's prior agreement and consent to the collection, use, disclosure and processing of that individual's personal data by the Bank in accordance with the terms set out above on the Bank's website (https://www.megabank.com.tw/abroad/singapore/zhtw/doc-download) and that the personal data provided by myself to the Bank is true, accurate and complete.

本人(「帳戶持有人及/或帳戶持有人授權的代表」)在此確認我已經審閱並理解兆豐國際商業銀行(新加坡分行)(「貴行」)網站(https://www.megabank.com.tw/abroad/singapore/zh-tw/docdownload)所載的上述條款且貴行可酌情決定不時作出修改及/或取代且本人也在此同意貴行及其關聯企業為網站上述之目的,收集、使用及披露我的個人數據或資料。

如果本人向貴行提供某人士(本人除外)的個人數據或資料,本人聲明、承諾及保證本人已取得該人士的事先同意及同意,以由貴行網站(https://www.megabank.com.tw/abroad/singapore/zh-tw/doc-download)的上述條款收集、使用、披露及處理該人士的個人數據或資料,以及本人向貴行提供的個人數據或資料是真實的,準確而完整。

Please sign here 請在此簽名:		
Name of Account Holder & Company Name (if applicable) 帳戶持有人及/或帳戶持有人授權代表的姓名及公司名稱(如適用)		Date (日期)